
1 
 

Protokół nr XLI/21 z XLI Sesji Rady Miasta i Gminy Łosice 

Informacje dotyczące sesji:  

Data rozpoczęcia:  29 lipca 2021 r.  

Godzina rozpoczęcia: 15.40 

Godzina zakończenia: 16.10 

Miejsce:  Sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy  
w Łosicach  

Liczba Radnych: 15  

Liczba obecnych radnych: 12 

Nieobecni radni: Mariusz Zacharczuk 

 Karol Kordaczuk 

 Anna Sulińska 

Ponadto w obradach udział wzięli m.in. 

1. Mariusz Kucewicz - Burmistrz Miasta i Gminy Łosice   
2. Małgorzata Łaska - Sekretarz Miasta i Gminy Łosice 
3. Marta Stasiuk - Skarbnik Miasta i Gminy Łosice 
4. Urszula Konewko - Kierownik Zespołu Oświaty, Wychowania i Kultury 

Wykaz osób zaproszonych na sesję stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie na sesję stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Hornowska otworzyła XLI nadzwyczajną sesję Rady 
Miasta i Gminy Łosice, poinformowała, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami sesja jest 
nagrywana i transmitowana. Powitała wszystkich obecnych na sali oraz, tych, którzy oglądają 
transmisję online. Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza, który stanowi Załącznik Nr 
4 do niniejszego protokołu. 

2. Sprawy organizacyjne. 

1) stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Hornowska na podstawie listy obecności potwierdziła 
obecność 12 radnych, co stanowi quorum pozwalające na przeprowadzenie obrad  
i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Lista obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  

Potwierdzenie odbioru materiałów stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  

2) przedstawienie porządku obrad  

1. Otwarcie, 

2. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie quorum, 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście i Gminie Łosice na rok 
szkolny 2021/2022; 
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2) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Łosice; 

3) w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie rozpowszechnienia wśród społeczności 
informacji o możliwych skutkach zdrowotnych poddania się szczepieniom przeciw 
COVID-19; 

4) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia; 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2021 roku. 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

5. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś wnosi o zmianę porządku obrad? 

Zmian do porządku obrad nie zgłoszono.  

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie porządku obrad. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 
obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”, zaakceptowała porządek obrad. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o uczczeniem minutą ciszy zmarłego tatę radnej Wiewiórki.  

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście i Gminie Łosice na 
rok szkolny 2021/2022; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 
obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”, podjęła uchwałę Nr XLI/252/21 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 
w Mieście i Gminie Łosice na rok szkolny 2021/2022, która stanowi Załącznik Nr 8 do 
niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

2) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Łosice; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 
obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”, podjęła uchwałę Nr XLI/253/21 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy Łosice, która stanowi Załącznik Nr 10 do niniejszego 
protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu. 

3) w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie rozpowszechnienia wśród społeczności 
informacji o możliwych skutkach zdrowotnych poddania się szczepieniom przeciw 
COVID-19; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 
obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 



3 
 

się”, podjęła uchwałę Nr XLI/254/ rozpatrzenia petycji w sprawie rozpowszechnienia 
wśród społeczności informacji o możliwych skutkach zdrowotnych poddania się 
szczepieniom przeciw COVID-1921 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Miasta i Gminy Łosice, która stanowi Załącznik Nr 12 do niniejszego 
protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu. 

4) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia; 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 
obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”, podjęła uchwałę Nr XLI/255/21 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 
która stanowi Załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu. 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2021 roku. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 
obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”, podjęła uchwałę Nr XLI/256/21 w sprawie zmian w budżecie gminy w 2021 roku, 
która stanowi Załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu. 

4. Sprawy różne. 

Burmistrz poinformował radnych o spotkaniu, które odbyło się w starostwie powiatowym w 
sprawie budowy basenu. Radny powiatowy Paweł Czmoch wystąpił z wnioskiem do zarządu 
powiatu o wybudowanie takiego obiektu na terenie Łosic. Spotkanie odbyło się w tym tonie, 
że miasto jest największym samorządem i aby te zadanie przenieść na miasto. Kiedyś była 
robiona analiza, że przy mieście gdzie mieszka niewiele ponad 7 tyś mieszkańców trudne 
byłoby utrzymanie takiego obiektu. Natomiast powiat to 30 tyś mieszkańców i jakby nie 
odrzucając takiego pomysłu poddaliśmy myśl by ewentualnie solidarnie wszystkie 
samorządy powiatu włączyły się na zasadzie umowy partnerskiej w tworzenie takiego 
obiektu i późniejsze jego utrzymanie - jest to ok 2 milionów rocznie. Przy takim obciążeniu 
budżetu znacznie by to pogorszyło możliwości inwestycyjne, a w niektórych przypadkach 
nawet uniemożliwiło inwestowanie. Zatrudnienie to ponad 20 osób. Gminę na to nie stać.  

Podpisano umowę z wykonawcami na obydwie inwestycje tj. zabezpieczenie wieży w Parku 
250 000 zł, termin realizacji koniec listopada 2021r, remont Parku Zieleńca - 23 października 
2021r. Była również interwencja radnych w sprawie zalewania ulic miejskich podczas 
deszczu. Problem jest taki, że w tych ulicach na osiedlu nie ma kanalizacji burzowej.  

Burmistrz poinformował o otrzymaniu pisma od PKS-u który ma użyczony gimbus szkolny i 
PKS przedstawił protokół na oszacowanie kosztów naprawy, które znacznie przewyższa jego 
wartość rynkową. Jest propozycja, aby odsprzedać lub przekazać na rzecz PKS-u gimbusa. 
W chwili obecnej trzeba dokonać konsultacji prawnej. Prezes Kowaluk nabył już wiek 
emerytalny, po ustaleniach ze wspólnikami została podjęta jednogłośnie decyzja, że od 1 
sierpnia 2021r. będzie dalej zarządzał PKS tylko w innej formie bo na kontrakcie 
menadżerskim.  

Radny Marek Kalicki – skąd będzie przekazany gimbus dla PKS? Jakie to są ulice gdzie nie 
ma kanalizacji i są pozalewane drogi, o czym burmistrz wspominał? 
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Burmistrz – jest to gminny bus, przekazany PKS-owi do przewozu dzieci. Konopnicka, 
Krasickiego. 

Radny Marek Kalicki – straże nie są w stanie zebrać wody.  

Burmistrz – przed żywiołem, co by się nie zrobiło, to nikt nie jest w stanie zabezpieczyć się. 

Radny Marek Kalicki- trzeba do jednostek OSP dokupić pompy. 

Burmistrz – niech jednostki zainteresowane same zgłoszą się. Dyskusja jest jałowa bo nie 
ma zainteresowanych stron.  

Przewodnicząca Rady – dokładnie, jeżeli jednostki będą zainteresowane to wystosują 
odpowiednie pismo, radny zawsze ma na pierwszym miejscu dobro jednostek.  

Radny Marek Kalicki – trzeba wcześniej zabezpieczać, a nie jak dopiero coś się stanie to 
wtedy będzie się myśleć, u nas w Polsce tak jest.  

Radny Mirosław Dymowski – czy jest możliwe, aby spółka Kom-Gaz przygotowała dla rady 
zestawienie jaki jest stan na dzień dzisiejszy kanalizacji sanitarnej i deszczowej w naszym 
mieście i czy spółka ma plan wieloletni na działanie w sprawie kanalizacji sanitarnej, było to 
już mówione dziesięć lat temu. Na dzień dzisiejszy nie ma takiego planu aby się nad nim 
pochylić, chodzi też o rury, które doprowadzają wodę do mieszkańców ile jest jeszcze 
azbestu w rurach? Trzeba też się pochylić jakie będą koszty i na jaki okres trzeba byłoby to 
rozłożyć, aby przystąpić do napraw kielichów, które pękają. Na moim osiedlu cały czas są 
awarie.  

Burmistrz – jest to pytanie do spółki, proszę o przygotowanie w formie pisemnej zapytania, 
a my je przekażemy. Plan wieloletni inwestycyjny z tego co pamiętam to Rada go 
zatwierdzała. Mamy kosztorysy bo składamy do Polskiego Ładu wnioski o rozbudowę 
kanalizacji wodociągów na terenie Miasta i Gminy Łosice i tam są pewne koszty ujęte i 
wyszacowane. Z tym dokumentem można się zapoznać. Jeżeli chodzi o całą infrastrukturę 
spółka musi przygotować odpowiedź. Przez ostatnie lata, Państwo radni przecież wiecie, w 
które miejsca inwestowaliśmy, gdzie była rozbudowa. W 2010 r. kończyliśmy inwestycje 
przydomowych oczyszczalni później inwestycje z POIS, ul. Kolejowa, Nowa, infrastruktura w 
ul. Majora Zenona, 11 listopada, ul. Międzyrzecka, uzbrojenie pewnych działek. Teraz dzięki 
uzyskaniu wsparcia z samorządu województwa mazowieckiego wymieniona ul. Bialska by 
zapobiec przyszłym wypadkom. Pamiętacie Państwo, że wcześniejszy wniosek składany do 
RFIL na potrzeby kanalizacyjne to kosztorys wyszedł na ponad 18 milionów złotych. Teraz 
zapewne będzie jeszcze większy bo dojdzie wod-kan i modernizacja oczyszczalni.  

Radny Pan Zdzisław Mieleszko zapytał o plac zabaw w Dzięciołach, kiedy zostanie 
zrobiony? 

Burmistrz - Panie radny był Pan u kierownika i wie Pan na jakim etapie jest postępowanie, 
dziwi mnie to pytanie.  

Radny Pan Zdzisław Mieleszko – wiem, że plan zrobiony ale kiedy to będzie realizowane? 

Burmistrz - będzie wyłoniony wykonawca, przystąpi do działania, środki zabezpieczone w 
budżecie i trzeba poczekać bo w administracji jest procedura. Wykonawca przystąpi do 
pracy jak będą wszystkie decyzje pozytywne. 

Radny Pan Zdzisław Mieleszko – ja to cierpliwy ale dzieci nie mogą się doczekać.  

Burmistrz – to że została podjęta decyzja, zrobiona dokumentacja to najlepszy dowód że to 
już nie długo.  

Radny Pan Zdzisław Mieleszko – a destrukt na moście kiedy będzie zrobiony? 

Burmistrz - Firma dostała zlecenie jak będzie miała moce przerobowe to przystąpi do 
układania.  

Radny Pan Zdzisław Mieleszko – Patków Prusy też ma być robiony w tym roku.  
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Burmistrz – tak, też z Fogr-u i też wykonawca ma terminy i w tym roku te wszystkie zadania 
będą wykonane chyba, że coś wyniknie nieprzewidzianego.  

5. Zamknięcie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad o godzinie 16.10 Przewodnicząca Rady Pani Ewa 
Hornowska zamknęła XLI nadzwyczajną sesję Rady Miasta i Gminy Łosice. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:  
Wioleta Częstochowska 

Przewodniczyła: 
Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy  
Ewa Hornowska 


